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Til Ordfører og planansvarleg i Austrheim Kommune. 
 
I november 2015 kjøpte vi gbr. 137/7 
 
Vi ønsker å bygge gården opp igjen og utvikle den som en gård.  
Da det er mye å sette seg inn i har vi desverre ikkje fått med oss før i skrivende stund at det er et 
område på gården som i reguleringsplanen står som hyttefelt og at denne planen har vert på 
høring og høringsfristen er gått ut for denne. 
vi ønsker å få gjort dette området om til LNF område. Da vi føler at det er slik vi kan ta best 
mulig vare på gården og tilrettelegge den for almmenheten med tenke på den unike naturen 
som er der og til driften av gården. 
Håper dette er mulig å få til før kommunen endelig vedtar plan for dette ommrådet. 
 
Mvh  
 
Morten og Janet L.S Ragnvaldsen 
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